
Kłobuck, dnia 08 grudnia 2021 r. 

RM.0012.1.039.2021

Protokół nr 39/2021
z posiedzenia

Komisja Budżetu, Finansów,
 Handlu, Usług i Ochrony Środowiska

odbytego 
w dniu 08 grudnia 2021 r.

w trybie on-line na platformie ZOOM

Obrady rozpoczęto 8 grudnia 2021 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:40 tego samego 
dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków.

Obecni:

1. Józef Batóg
2. Angelika Borowiecka-Idziak
3. Mirosław Cieśla
4. Ewelina Kotkowska
5. Jerzy Kulej
6. Tadeusz Praski
7. Janusz Soluch
8. Tomasz Wałęga
9. Marcin Wojtysek
10. Mateusz Woźniak

1. Otwarcie posiedzenia oraz stwierdzenie kworum.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek otworzył posiedzenie Komisji. Oświadczył, że zgodnie
z listą obecności i stanem faktycznym jest kworum, zatem obrady są prawomocne. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.

Głosowano w sprawie:
Zatwierdzenie porządku obrad. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

3. Przyjęcie protokołu Nr 38/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 22.11.2021 



r. /projekt protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu 
Miejskiego w Kłobucku w BIP bip.gminaklobuck.pl/

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu Nr 38/2021 z posiedzenia Komisji w dniu 22.11.2021 r. /projekt 
protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP
bip.gminaklobuck.pl/. 

Wyniki głosowania
ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (9)
Józef Batóg, Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy 
Kulej, Tadeusz Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy 
Kłobuck na rok 2022.

Skarbnik K. Trzepizur  zreferowała w/w projekt uchwały.

Radny M. Cieśla stwierdził brak zadania w zakresie wydatków majątkowych odnośnie 
chodnika na ul. Korczaka.

Burmistrz Kłobucka poinformował, iż chodnik na ul. Korczaka jest w fazie projektowej i nie 
ma ustaleń co do wartości tego zadania. Poddał pod wątpliwość wprowadzenie tego zadania 
w ciągu roku budżetowego. Odniósł się do zasady realizacji zadań.

Radny B. Saran poinformował, iż Komisja Edukacji Publicznej, Ochrony Zdrowia, Polityki 
Społecznej, Kultury, Sportu i Turystyki pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.

Radny J. Kulej poinformował, iż Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, Rolnictwa, 
Infrastruktury Komunalnej, Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały.

Przewodniczący Komisji M. Wojtysek zapytał, co przysporzyło największych problemów 
przy tworzeniu budżetu?

Burmistrz Kłobucka poinformował, iż w przypadku wydatków majątkowych problem polega 
zawsze na sprawiedliwym wybraniu inwestycji, które spełnią oczekiwania mieszkańców 
Gminy. W przypadku dochodów zaznaczył, że był to najtrudniejszy budżet w stosunku do lat 
ubiegłych. Najtrudniejszy budżet pod względem niewiadomych i tego co nas czeka. Odniósł 
się do podatku PIT oraz realizacji bieżącego planu budżetu.

Radna E. Kotkowska zapytała, jak wygląda zaciągnięcie kredytu przez gminę względem 
limitu zadłużenia, o którym mówi ustawa o finansach publicznych?



Burmistrz Kłobucka poprosił o prześledzenie ostatnio uchwalanych projektów budżetu. 
Odniósł się do założeń obecnego kredytu w budżecie. Poinformował i wyjaśnił, iż ze względu
na niepewność odnośnie dochodów, gmina musi zakładać wysoki wskaźnik kredytowy. 
Zaznaczył, iż aby spiąć budżet należało założyć taki kredyt, aby zabezpieczyć w stu 
procentach wszystkie środki. Odniósł się do budżetu gminy w stosunku do innych gmin.

Skarbnik K. Trzepizur  poinformowała, że w projekcie uchwały w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2032 Gminy Kłobuck jest wykazany 
dopuszczalny limit spłaty zobowiązań ustalony na wartość 8,67%, a wskaźnik Gminy wynosi 
8,32%. W związku z powyższym zaplanowane zadłużenie gminy jest dopuszczalne. 

Głosowano w sprawie:
Pozytywne wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie budżetu Gminy Kłobuck na 
rok 2022. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (7)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej, Tadeusz 
Praski, Janusz Soluch, Marcin Wojtysek
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Tomasz Wałęga
BRAK GŁOSU (1)
Józef Batóg
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak

5. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia 
wieloletniej prognozy finansowej na lata 2022-2032 Gminy Kłobuck.

Skarbnik K. Trzepizur zreferowała w/w projekt uchwały.

Głosowano w sprawie:
Pozytywne wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie przyjęcia wieloletniej 
prognozy finansowej na lata 2022-2032 Gminy Kłobuck. 

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:
ZA (8)
Angelika Borowiecka-Idziak, Mirosław Cieśla, Ewelina Kotkowska, Jerzy Kulej, Tadeusz 
Praski, Janusz Soluch, Tomasz Wałęga, Marcin Wojtysek
BRAK GŁOSU (1)
Józef Batóg
NIEOBECNI (1)
Mateusz Woźniak



6. Sprawy różne.

Nie zgłoszono.

7. Zamknięcie posiedzenia.

 

Przewodniczący Komisji
Marcin Wojtysek

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


